
ПРОТОКОЛ № 1
засідання кафедри ІСЕ від ЗО серпня 2019 року

Порядок денний:
1 Задачі колективу кафедри на 2019/20 навчальний рік.
2 Розподіл навчального навантаження
3. Аналіз нового набору на спеціальність.
4. Затвердження індивідуальних планів роботи 
5 Планування проведення відкритих лекцій
6. Звіт аспіранта Земського Р.Д.
7. Утворення комісії з прийому практичної підготовки студентів та підсумки 

літньої практики
8. Розподіл громадського навантаження.

ПРИСУТНІ: 
Зав. каф.
професор
Доценти:
Ст. викладач
Аспірант:
Разом:

Сиченко В.Г. 
Босий Д.О. 
Міщенко Т.М 
Данилов О.А. 
Земський Д.Р. 
7 чол.

Дьяков В.О. Полях О.М.

ГОЛОВА: завідувач кафедрою, д.т.н. Сиченко В. Г. 
СЕКРЕТАР: ст.лаборант кафедри Коваленко С.П.

СЛУХАЛИ
Сиченко В.Г. Привітав з початком навчального року. Наголосив, що в цьому 

році необхідно прийняти заходи з покращення індексу відповід
ності кадровим вимогам штатних НПП. Довести рівень до 7 пу
нктів. Всім протягом року написати статті в Scopus. Багато на
укових налаштувань, треба більше писати підручників. Також 
планується на 5 курсі бакалаврська робота. Всім викладачам 
треба дуже серйозно до цього віднестися.

Сиченко В.Г. Доповів, що набрані маленькі групи студентів, тому можна про
водити з ними індивідуальні заняття. Прокоментував розподіл 
навчального навантаження після уходу професора Кузнецова 
В.Г. Його навантаження перерозподілено між викладачами, Ан
тонов А.В. та Косарев Є.М. також передали своє навантаження 
через те, що переходять на 0,5 ставки. Наголосив, що до 20 вере
сня буде остаточне навантаження.

Ляшук В.М Доповів по набору на спеціальність. На перший курс на електро
постачання набрали 2 чол; після коледжу -на 2 курс 12 чоловік, 
магістрів на 5 курс-50 чоловік.



Сиченко В.Г. Затвердив індивідуальні плани роботи. Треба приділити увагу 
при заповненні на другу половину дня.

Сиченко В.Г. Обговорили та затвердили план проведення відкритих лекцій. В 
1 семестрі поточна кафедральна лекція - доцент Ляшук В.М.

Босий Д.О. Запропонував подати пропозиції від кафедри про перенесення 
строків студентської конференції на осінь замість весни.

Сиченко В.Г. В жовтні конференція. Всім магістрам обов’язково написати 
тези до цієї конференції.

Земський Р.Д. Звітував за 2-й рік навчання в аспірантурі. Навчальний і науко
вий обсяг робіт виконав. Виконується робота за темою дисерта
ції. Стаття в Scopus написана. Планується опублікувати 3 статті. 
Виступили :проф.Сиченко В.Г., доц. Дьяков В.О., доц.Міщенко 
Т.М.
Ухвалили: прийняти рішення про атестацію аспіранта Земського
Р.Д.
Голосували: «за» - 7

«проти» - немає 
«утримались» - немає

Сиченко В.Г. Утворили комісію з прийому заліків практичної підготовки сту

дентів на 2019-2020 навчальний рік. Голова комісії -  завкафе

дри, д.т.н. Сиченко В.Г., члени комісії -  всі викладачі кафедри.

Ляшук В.М. Доповів про результати практики. Практика була проведена на 

належному рівні згідно плану, всі студенти написали та захис

тили звіти.

Сиченко В.Г. Провели перерозподіл громадського навантаження на кафедрі.
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